



Financial Reporting Accountant

Vestcor has a full-time position available for a Financial Reporting Accountant.

Located in Fredericton, Vestcor is the largest investment manager in Atlantic Canada providing global investment management services to eleven different client groups representing approximately \$21.0 billion in assets under management. We also provide administration services to eleven pension plans and four employee benefit plans.

Reporting to the Director Finance Operations and working closely with the Chief Financial Officer, the Financial Reporting Accountant is responsible for quarterly and annual financial reporting for Vestcor Investment Division's Pension Fund clients, the Vestcor Investment Entities, and the annual financial reporting for Vestcor Administration clients. Key responsibilities will include the preparation of financial statements, tax returns and working with external auditors.

The ideal candidate requires a Chartered Professional Accountant designation (CPA), good fundamental knowledge of Canadian GAAP and International Financial Reporting Standards and five years of experience in accounting. The successful candidate will be a team player with excellent communication skills, advanced excel spreadsheet skills, strong user of computer applications and possess analytical and problem-solving skills. Written and spoken competence in English is required.

In the covering letter candidates **must** demonstrate why they believe they have the required qualifications and skills for this position.

We offer a competitive salary, an excellent benefits package and a challenging and rewarding team environment. The successful candidate will participate in the New Brunswick Public Service Pension Plan.

Vestcor supports a diverse and inclusive work environment and encourages applications from all qualified applicants. Interested applicants must forward their cover letter and resume by July 29, 2024 to:

Manager Human Resources
Vestcor Inc.
400 – 140 Carleton St.
Fredericton, NB E3B 3T4

Or via e-mail to: careers@vestcor.org

Comptable financier

Vestcor cherche à pourvoir un poste à temps plein de comptable financier.

Ayant son siège à Fredericton, Vestcor est le plus important gestionnaire de placements au Canada atlantique. Nous offrons des services mondiaux de gestion des placements à onze différents groupes de clients représentant environ 21 milliards de dollars en actifs gérés. Nous offrons aussi des services d'administration à onze régimes de pension et à quatre régimes d'avantages sociaux des employés.

Relevant de la directrice des opérations financières et travaillant en étroite collaboration avec le chef des finances, le comptable financier est responsable des rapports financiers trimestriels et annuels pour les clients des caisses de retraite de la division Placements de Vestcor, des entités de placement de Vestcor, ainsi que des rapports financiers annuels pour les clients de l'administration de Vestcor. Vos responsabilités comprennent la préparation des états financiers, des déclarations de revenus et la collaboration avec les vérificateurs externes.

Le candidat idéal doit posséder un titre de comptable professionnel agréé (CPA), une connaissance fondamentale des principes comptables généralement reconnus au Canada et des normes internationales d'information financière et cinq ans d'expérience en comptabilité. Vous avez une aptitude pour le travail d'équipe et d'excellentes habiletés de communication ainsi qu'une très bonne connaissance des fonctions avancées de la feuille de calcul Excel et des applications informatiques. Vous possédez aussi d'excellentes capacités d'analyse et de résolution de problèmes. Le poste exige la connaissance de l'anglais oral et écrit.

Votre lettre de présentation **doit** obligatoirement expliquer en quoi vous possédez les qualités et compétences exigées pour ce poste.

Nous offrons un salaire concurrentiel, un excellent ensemble d'avantages sociaux et un milieu de travail en équipe stimulant et enrichissant. La personne engagée bénéficiera du Régime de retraite dans les services publics du Nouveau-Brunswick.

Vestcor privilégie un milieu de travail diversifié et inclusif et encourage toutes les candidatures qualifiées. Si ce poste vous intéresse, faites parvenir votre lettre de présentation et votre curriculum vitae au plus tard le 29 juillet 2024 à :

Gestionnaire des ressources humaines
Vestcor Inc.
400 – 140, rue Carleton
Fredericton, NB E3B 3T4

ou par courriel, à carrieres@vestcor.org